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Jens byder velkommen og præsenterer os.  

Bjarne deltager i det åbne bestyrelsesmøde. Bor på Århusbakken. Området bliver tit glemt i snakken om 

Silkeborg City. Der graves op for tiden.  

Søren er lærer på Hvinningdalskolen. Er i bestyrelsen i AAB. Er med for at repræsentere området, som ofte 

bliver glemt.  

Jens: Trygfonden har lavet en tryghedsmåling. Den har ikke været her oppe på Århusbakken. Der kan søges 

op til 100.000 til et områdes sundhed og velfærd. Der skal søges inden d. 30. september.  

De er ved at undersøge, hvordan der uddannes hjerteløbere på Århusbakken. Der er to hjertestartere 

heroppe. Plus campingpladsen, Sosu-skolen og vist også seminariet.  

Ærgerligt, at busserne ikke længere kører længere en til tværpassagen. Fortov og cykelstier er slidte og meget 

glatte om vinteren. Der bliver ikke ryddet og saltet så meget, som der er brug for. Der bor mange ældre 

mennesker i området, som ikke kan komme nogen steder om vinteren. Både vej og fortove er kommunens 

ansvar at rydde. Der mangler også lys på cykelstien. Vågelys. Efter seminariet er der ikke lys ud mod Resenbro.  

Bussen kunne ellers køre helt ned til campingpladsen og vende. Der er en vendeplads.  

Der bor 4800 mennesker heroppe. (2600 stemmeberettigede).  

Søren har sendt oplysninger om fortovenes tilstand til forvaltningen, men har aldrig fået svar.  

 

Kunne vi holde møde heroppe om digital sikkerhed? Om Mit ID, MobilePay m.m. Det er en god idé. I City har 

91% givet udtryk for at være trygge. Mon trygheden er mindre på Århusbakken? Der sælges stoffer rund 

omkring. 

Kunne der være brug for en tryghedsgruppe? Natteravnene for eksempel. Det vil nok ikke hjælpe menes der. 

Politiet er meget længe om at komme, fordi de skal komme fra Holstebro. Det kunne hjælpe med mere synligt 

politi i gaderne.  

Samtalebænke i området kunne være godt. Nogle ”rum”, hvor man kan komme hinanden ved. Naturoaser. 

Der er brug for mere kultur heroppe. Der mangler liv. Vi kunne eventuelt lave samme projekt som er lavet 

ved Søfronten. Fint med overdækning. Der mangler noget at samles om. Legepladserne trænger til 

modernisering. Sanseområder. Man kunne lave et samarbejde med Langsøskolen. 

Boligforeningen fungerer bedre i AAB end i Silkeborg boligforening.  

Der kunne laves en tur rundt i området, så egnede steder kunne udpeges.  

Hegnet ud til Århusvej er der, fordi vejen er en ”amtsvej”. Det vil vi gerne have fjernet. Der er ikke nogen grund 

til at have hegnet længere.  



Det runger meget i den nye tunnel til Århusvej. Der kunne godt være nogle chikaner på Hjejlevej. Det ville nok 

hjælpe på hastigheden. Evt. også Chikaner ned ad Århusbakken. Evt. 30 km. Zoner.  

Nabohjælp. Er det noget, der kunne være interesse for? Ikke umiddelbart.  

Kunne man have et forsamlingshus heroppe? Kulturhus? A la Nordre fælleshus. Klubben bruges nogle gange. 

På resedavej og lupinvej har de et stort fælleshus. Det må man også kunne lave her.  

Hvordan får man et samarbejde i gang heroppe? Der er fem store institutioner heroppe, så mulighederne er 

mange.  

Jens ønsker svar på, hvor man ønsker de grønne familieoaser senest d. 25., så ansøgningen til Tryg kan komme 

afsted inden d. 30.  

Der kan søges ved nærdemokratiet til trafiksikkerhedsforanstaltninger.  

Bjarne tænker over, om han vil være den anden repræsentant for boligforeningerne på Århusbakken i 

lokalrådet. 


